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Närvarande:
Rådet för funktionshinderfrågor:
Jan-Peter Strömgren, HSO, HRF
Karin Lemberg, DHR
Henrik Sundqvist, Stockholms Dövas Förening

I tjänsten: 
Lena Slotte, avdelningschef äldreomsorgsavdelningen
Yvonne Kokkola,  avdelningschef socialtjänstavdelningen
Ingemar Sollgard, adm sekr
Fanny Eklund, adm sekr
Mia Eriksson preventionssamordnare

Frånvarande:
Pontus Leidebjer, HSO/RSMH
Berit Magaard, HSO/Epilepsiföreningen                   
Hedvig Svedlund, HSO/IFS
Keity Klynne Löfgren, SRF

Tidpunkt:
Torsdagen den 16 maj 2019
Kl. 11:00-13:00

Plats:
Lindhagensgatan 76, plan 4, lokal Häggen

Justeras

Karin Lemberg, DHR Henrik Sundqvist, Stockholms 
Dövas Förening 

Justerare Justerare 



Protokoll
Sida 2 (5)

Error! No text of specified style in 
document.

§1 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes. 

§2 Val av justerare 
Karin Lemberg, DHR och Henrik Sundqvist, Stockholms Dövas 
Förening utsågs till justerare. 

§3 Föregående protokoll
Keity Klynne Löfgren, SRF har lämnat ett klargörande per mail om 
punkten om träfflokalen Baltzars otillgänglighet i föregående 
protokoll. Otillgängligheten handlade om det geografiska läget, 
inget annat. 
Karin Lemberg, DHR, undrade om nämnden hade någon åsikt om 
rådets framförda synpunkt om den dåliga tillgängligheten när det 
gäller den nyligen anlagda stenbelagda stigen vid Norr Mälarstrand. 
Svaret från parkavdelningen var att den är anlagd för att användas 
för olika fordon och maskiner vid parkskötsel och 
anläggningsarbeten.

Angående problemet med avsaknad av automatisk dörröppnare vid 
huvudingången till Westermalmsgallerian, så har Karin Lemberg, 
DHR, kontaktat hyresvärden för gallerian och påtalat detta. Hon har 
nu fått beskedet att saken kommer att åtgärdas.

§4 Tillgänglighet till lokaler och handlingar
Handlingarna kom försent denna gång. De kom först igår, onsdag.
Avdelningschef Lena Slotte informerade om att det beror på att 
handlingarna blir tvungna att levereras med Postnord när 
förvaltningens vaktmästeri själva inte hinner köra ut dem. Detta i 
sin tur beror på att rådet för funktionshinderfrågor har tidigarelagt 
sina möten. 

§5 Balanslistan

§6 Information från stadsdelsförvaltningen

Preventionssamordnare Mia Eriksson informerade om sitt arbete 
och om förra årets trygghetsdialog och förra åretstrygghetsvandring.
Mia ställde frågan om rådet önskade ha en ny trygghetsdialog och 
en ny trygghetsvandring till hösten. Svaret från Rådet är att de 
önskar ha både en trygghetsdialog och en trygghetsvandring i höst. 
Rådet önskar få ta del av rapport från förra årets trygghetsdialog 
och från trygghetsvandring. Mia Eriksson skickar ut en rapport från 
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dialogen respektive vandringen. Rådet önskar ett större fokus på 
tillgänglighetsaspekten vid vandringen och vid dialogen. 

Fråga från rådet om vem som ansvarar för tillsyn av restaurangers 
skyltningar och uteserveringar och dylikt. Svar från avdelningschef 
Yvonne Kokkola: Tillsynen sker i samverkan mellan polisen och 
tillståndsgivaren i staden.

Fråga från rådet om vem som ansvarar för de el sparkcyklar som 
står på trottoarer och gångbanor på många ställen i staden och 
försvårar framkomligheten på trottoarer och gångbanor.
Oklart om vem som ansvarar för detta område. Troligtvis de företag 
som hyr ut dem.

Rådet ställer sig bakom skrivelsen från pensionärsråden på 
Norrmalm, Östermalm och Södermalm till Trafiknämnden och dess 
ledamöter om gångtrafikanternas framkomlighet i innerstaden. 

Avdelningschef Lena Slotte informerar om att pensionärsrådet 
önskar bjuda in FH rådet till ett av deras möten i höst.
Pensionärsrådets möten hålls på måndagar klockan 9-12. 

§7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde torsdag den 
13 juni 2019

Medborgarförslag 

Allmänna ärenden
4. Ej verkställda beslut kvartal 1
Rådet undrar över ej verkställda beslut om erbjudanden om 
lägenheter och var dessa personer bor i avvaktan på att beslut om 
boenden verkställs.

Avdelningschef Lena Slotte informerar om att  det går ut tre 
erbjudanden om boende till de som beviljats plats. De vill ofta 
behålla sitt gynnande beslut till den dag de vill flytta in på ett 
boende. Personerna får sedan ett nytt erbjudande var tredje månad. 
Det är möjligt att tacka nej hur många gånger som helst. De ej 
verkställda besluten redovisas kvartalsvis till IVO. För personer 
under 65, med beviljat boende, gäller olika regler för olika 
verksamhetsområden. Det vanligaste är att personen har annat eget 
boende eller att personen tackar nej i avvaktan på ett annat 
erbjudande. Förvaltningen håller hela tiden kontakten och 
tillförsäkrar alla personer ett boende i någon form i avvaktan på 
verkställighet.
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7. Skrivelse om det segregationsbrytande arbetet
    Svar på skrivelse

Rådet noterar att det är fokus på nyanlända personer och ställer 
frågan om huruvida det finns några insatser för nyanlända med 
funktionsnedsättningar. 

Avdelningschef Yvonne Kokkola redogör för statens respektive 
kommunens ansvar för målgruppen. Ansvaret fördelas mellan olika 
aktörer som arbetsförmedlingen, migrationsverket och kommunen.  
Frågan om funktionsnedsättning hos nyanlända undersöks initialt 
vid de nyanländas första kontakt med Migrationsverket. Sedan 
gäller kommunens reguljära insatser för personer med 
funktionsnedsättning, insatser som ska säkerställa att även 
nyanlända får det stöd som de behöver. Avdelningschef Yvonne 
Kokkola tar med sig rådets fråga  till styrgruppen för 
samhällsvägledning 

10. policy för social medier i Stockholm.

Rådet påpekar att det vore önskvärt att få med 
tillgänglighetsaspekten i policydokumenten.
Rådet önskar en återkoppling från förvaltningen om denna fråga.

11. nytt digitaliseringsprogram för Stockholms stad.

Rådet lyfter fram att  tillgänglighetsaspekten måste tas med även 
här.

Remisser
Inga inkomna remisser

§8 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m.
Inga inkomna skrivelser eller inbjudningar.

§9 Övriga frågor
En del ledamöter önskar enbart handlingar digitalt.
Synpunkt från rådet om att använda rådet på annat sätt så att rådet 
exempelvis får en fråga från handläggare i något ärende och då ges 
möjlighet att få fram synpunkter före ett ärende redan är 
iordningsställt. 

Avdelningschef Lena Slotte informerar om att det är just därför 
rådet får även de anmälda ärendena på balanslistan. Med detta 
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förfarande kan de uttrycka en önskan om att få lämna synpunkter 
och sedan kan frågan lyftas i verksamhetsplanerar gruppen före 
ärendet är färdigskrivet. 

Nästa möte 15 augusti 14.00-17:00
Lokal Häggen, Lindhagensgatan 76

Kontaktuppgifter till
Kungsholmens råd för funktionshinderfrågor

Lemberg Karin
073-618 45 33 
carin.lemberg@gmail.com

Leidebjer Pontus
070-404 95 55
pleidebjer@live.se

Magaard Berit
070-990 24 66
berit.magaard@gmail.com

Strömgren Jan-Peter
08-653 52 62
jpshrf@gmail.com

Sundqvist Henrik
0735-30 72 07 (endast sms)
henrik@stockholmsdf.se

Svedlund Hedvig
0708-90 15 43
hedvig.svedlund@gmail.com

                    Keity Klynne Löfgren                      
                    keityk@hotmail.com
                    076 94 84 002
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